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Bandystyremøte  
Onsdag 12.11.2024 kl. 19:00 på klubbhuset 

 

 

Saksnummer Sak Ansvarlig 

241101 Godkjenning av protokoll og innkalling Joachim 

241102 Prognose for økonomien i 2025 Andreas D  

241103 Arbeid inn mot sesong Joachim  

241104 Videre strategiarbeid Joachim 

241105 Bruk av garderober Sigurd 

241106 Alternativ drift av kiosk Jon Erlend 

241107 Gjennomgang av banekalender Joachim/Sigurd 

 
 

 
Innkalt:  
Forfall:  
 

Invitert: Joachim, Eivind, Jon Erlend, Erik, Andreas W.H, Andreas D, Sigurd, Martin, Sverre 
 
Tilstede:  
 

Kalender: 

 
Neste møte  
11.12.2024 kl. 19:00 
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Møtedato 12.11.2024 

 

Saksnummer 241101 

Saksbehandler Joachim   
Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Godkjenning av protokoll og innkalling 

Bakgrunn:  

 
Protokoll fra forrige styremøte (16.10.2024) er sendt på mail og publisert på www.ohil.no. 
 
Innkalling med saksunderlag til møtet 12.1.2024 er sendt ut på mail 
 

Forslag til vedtak: 
Protokollen fra møtet 16.10.2024 og innkallingen til møtet 12.11.2024 er godkjent. 
 

Styrets bemerkninger: 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

http://www.ohil.no/
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Møtedato 12.11.2024 

 

Saksnummer 241102 

Saksbehandler Andreas D  

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Regnskap  
Orientering:  
Andreas D orienterte om nåsituasjonen for ØHIL Bandys økonomi og identifiserte viktige fokusområder for 
å sikre en sunn økonomisk drift på lengre sikt, med spesielt fokus på budsjettarbeidet for 2025. 
Nøkkelpunktene i orienteringen inkluderte: 
 
Justering av prisnivå: Gjennomgang av treningsavgifter og aktivitetstilbud med hensyn til kostnadsdekning. 
Lønnskostnader: Vurdering av lønnskostnader for driftsgruppen, med mulighet for å øke frivillig innsats i 
driften. 
Optimalisering av drift: Undersøke og sammenligne driftsmodeller hos nærliggende klubber for å identifisere 
forbedringsområder. 
Maling av banen: Vurdere alternative løsninger knyttet til maling av banen ved sesongstart. 
Kostnads- og inntektsanalyse: Kartlegge kostnadsgapet mellom utgifter og inntekter for bedre økonomisk 
kontroll. 
Strammere kostnadskontroll: Se å tiltak for godkjenning av mindre utgifter for å unngå uforutsette kostnader. 
 
 

 
Styrets bemerkninger: 
Sigurd utarbeider en modell knyttet til inntekter fra treningsavgifter og aktivitetstilbud. 
 
Jon Erlend undersøker muligheter for samarbeid med naboklubber om alternative løsninger for maling av 
banen. 
 
Andreas D fortsetter arbeidet med budsjettutkast for 2025 
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Møtedato 12.11.2024 

 

Saksnummer 241103 

Saksbehandler Joachim 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Arbeid inn mot sesong 

Orientering:  
Sportsjefen orienterte om arbeidet som er gjennomført i forkant av sesongen, med hovedfokus på 
planlegging og gjennomføring av aktivitetstilbud og cuper.  

Status for aktivitetstilbud: 

• Oppstart og planlegging av følgende tilbud: 
o Akademi 
o Skøyteskolen 
o SFO-Bandy (Oppstart: fredag i uke 47) 
o Idrettsskolen/Allidrett (Oppstart: mandag i uke 48) 

Status for cuper og arrangementer: 

• Planlagte arrangementer: 
o Åpningsarrangement: 9. november 
o Jentecup: 30. november 
o ØHIL Småguttcup: 13.–15. desember 
o ØHIL Bandycup: 10.–12. januar 
o Skøytedisco: 17. januar 

 
 

Styrets bemerkninger: 
Ingen bemerkninger 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

 5 

Møtedato 12.11.2024 

 

Saksnummer 241104 

Saksbehandler Joachim  
Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Videre strategiarbeid 

Orientering: 
Det ble orientert om videre arbeid med strategidokumenter som skal sendes til Hovedstyret. 
 
 
Styrets bemerkninger: 
Styret holder i videre arbeid med strategidokumenter som skal sendes til hovedstyret.  
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Møtedato 12.11.2024 

 

Saksnummer 241105 

Saksbehandler Sigurd 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Bruk av garderober 

Orientering: 
Styret diskuterte bruk av garderober og fordeling av garderobene. Det ble bemerket at garderober som er 

forbeholdt lag bør åpnes i større grad for andre lag ved behov. Dette kommer av mangel på garderober 

generelt.  

 

Styrets bemerkninger: 
Bruk av garderober skal videre diskuteres i styret.  
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Møtedato 12.11.2024 

 

Saksnummer 241106 

Saksbehandler Jon Erlend 

Type sak Orientering/Beslutning 

Saksnavn Kiosk drift 
 

Orientering: 
Styret diskuterte alternative løsninger for å øke inntektene fra kiosken. Det ble også foreslått å begrense 

kioskens åpningstider i helgene til kl. 11:00–15:00. 

 
 
 
Styrets bemerkninger: 
Joachim følger opp saken.  
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Møtedato 12.11.2024 

 

Saksnummer 241107 

Saksbehandler Joachim/Sigurd 

Type sak Orientering/Beslutning 

Saksnavn Banekalenderen 

Orientering: 
Det ble gjennomgått status for banekalenderen, og det ble orientert om en kollisjon mellom jente- og guttebandy 
på tirsdager. Manglende kommunikasjon førte til misforståelser og begrenset tilgang på baneplass. Det 
forventes at dette vil løse seg etter hvert som kampene starter og kalenderen justeres. 
 

Styrets bemerkninger: 
Joachim følger opp fordelingen av istid mellom jenter og gutter på tirsdager for å unngå videre kollisjoner. 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


	Kalender:

